
Протокол № 37

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 14 вересня 2018 року                                                           м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (6)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Могилей Михайло Миколайович;
Монашок Микола Дмитрович (спізнився).

Відсутні:   (3)
Ратенко Сергій Леонідович;
 Дичко Анатолій Дмитрович;
Здебська Валентина Павлівна;

В засіданні постійної комісії взяли участь:
депутат  Кіровоградської  обласної  ради  Кальченко  Валерій  Михайлович,

начальник відділу організаційного забезпечення виконавчого апарату обласної
ради Павелко Алла Григорівна.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року
№ 414 “Про обласний бюджет на 2018 рік”.

Інформує: Шеремет  Сергій  Вікторович  –  директор  департаменту
фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про  внесення  змін  до  обласної  програми  цивільного  захисту
Кіровоградської області на 2016-2020 роки.

Інформує: Слінченко Володимир Андрійович –  начальник  управління з
питань цивільного захисту Кіровоградської обласної державної адміністрації

Родіонов  Олексій  Володимирович –  перший  заступник
начальника управління ДСНС України у Кіровоградській області

3. Про  стан  готовності  господарського  комплексу  області  до
проходження опалювального періоду 2018/2019 року.

Інформує: Довжук Ольга Василівна – директор департаменту житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації

4. Про встановлення тарифів на житлово-комунальні послуги.
Інформує: Шепель  Андрій  Володимирович –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради
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5. Про вирішення земельних питань.
Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП “Дніпро-

Кіровоград”
Шепель  Андрій  Володимирович –  начальник  управління

майном виконавчого апарату обласної ради

6. Про  надання  обласному  комунальному  виробничому  підприємству
“Дніпро-Кіровоград” дозволу на заставу майнових прав.

Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”

Шепель  Андрій  Володимирович –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради

7. Про  роботу  очисних  споруд  Знам'янського  ВКГ  ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”.

Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”

8. Про внесення змін до рішення обласної  ради від 18 листопада 2016
року  № 172  “Про  передачу  цілісного  (єдиного)  майнового  комплексу
централізованого  водопостачання  та  водовідведення  смт  Нового
м. Кропивницький на баланс ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”

Шепель  Андрій  Володимирович –  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради

9. Про внесення змін до Плану діяльності Кіровоградської обласної ради
з підготовки проектів регуляторних актів.

Інформує: Гоменюк  Ганна  Олександрівна –  заступник  директора
департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

10. Про  Статут,  кандидатуру  директора  та  проект  плану  роботи
комунального підприємства “Завод з переробки відходів”.

Інформує: Гоменюк  Ганна  Олександрівна –  заступник  директора
департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

11. Про  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  VII
скликання  до  Верховної  Ради  України  та  Кабінету  Міністрів  України  щодо
внесення змін до Бюджетного кодексу України в частині перерозподілу рентної
плати  за  користування  надрами  для  видобування  корисних  копалин
загальнодержавного значення.

Інформує: Бриндак  Вікторія  Євгенівна –  начальник  відділу
надрокористування  та  видобування  корисних  копалин  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
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12. Про звернення Харківської обласної ради.
Інформує: Кайдаш  Юрій  Анатолійович –  голова  постійної  комісії

обласної ради

13. Про  виконання  рішень  постійної  комісії  від  11  липня  2018  року
№ 265, від 15 серпня 2018 року № 269, № 270.

Інформує: Кайдаш  Юрій  Анатолійович –  голова  постійної  комісії
обласної ради

14. Про  нову редакцію проекту рішення  обласної  ради  “Про внесення
змін  до  програми  енергоефективності  Кіровоградської  області  на  2017-
2020 роки”.

Інформує: Павленко  Ганна  Володимирівна –  заступник  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

15. Про  депутатський запит депутата обласної ради Ревенко Н.О. щодо
скасування змін та доповнень до статті 273 Податкового кодексу України .

Інформує: Ревенко Наталія Олександрівна – депутат Кіровоградської
обласної ради

16. Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради  Погребнюка  А.А.
щодо утворення наглядових рад при комунальних підприємствах.

Інформує: Погребнюк Артем Анатолійович – депутат Кіровоградської
обласної ради

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року
№ 414 “Про обласний бюджет на 2018 рік”.

Слухали: інформацію директора департаменту фінансів Кіровоградської
обласної державної адміністрації Шеремета С.В. про внесення змін до рішення
обласної  ради  від  22 грудня  2017  року  № 414  “Про  обласний  бюджет  на
2018 рік”. 

Зокрема Шеремет С.В. поінформував, що на виконання рішення постійної
комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва  та  використання  природних  ресурсів  від  15 серпня  2018  року
№ 269  “Про  стан  погашення  заборгованості  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”
пропонованими  змінами  до  обласного  бюджету  на  2018  рік  передбачається
виділення  з  обласного  бюджету  5  млн.грн.  на  погашення  заборгованості  за
спожиту  електроенергію  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  перед
ПРАТ “Кіровоградобленерго”.

Брали  участь  в  обговоренні: Могилей  М.М.,  Погребнюк  А.А.,
Ревенко Н.О.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Погодити  запропонований  проект  рішення  обласної  ради  “Про

внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року № 414 “Про
обласний бюджет на 2018 рік”.
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Голосували: “за”-4 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)

Під час голосування на засіданні постійної комісії були присутні 5 із 9 членів
загального складу постійної комісії.

Рішення не прийнято.  

2. Про  внесення  змін  до  обласної  програми  цивільного  захисту
Кіровоградської області на 2016-2020 роки.

Слухали: інформацію начальника управління з питань цивільного захисту
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Слінченка  В.А.,  першого
заступника начальника управління ДСНС України у Кіровоградській  області
Родіонова  О.В.  про  внесення  змін до  обласної  програми цивільного  захисту
Кіровоградської області на 2016-2020 роки.

Зокрема  Слінченко  В.А.  звернув  увагу  на  необхідності  доповнення
викладеного  у  підпункті  3  пункту  11  додатку  4  Програми  переліку  заходів
міським  і  позаміським  запасними  пунктами  управління  голови
облдержадміністрації.

Брали участь в обговоренні: Кайдаш Ю.А., Довбиш І.І., Погребнюк А.А.,
Ревенко Н.О.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати підпункт 3 пункту 11 додатку 4 Програми викласти у

наступній редакції:  “Забезпечення оптоволоконними лініями зв’язку міського
пункту  управління  та  міського  і  позаміського  запасних  пунктів  управління
голови облдержадміністрації”.

3. Погодити  запропонований  проект  рішення  обласної  ради  “Про
внесення  змін  до  обласної  програми  цивільного  захисту  Кіровоградської
області на 2016-2020 роки” із врахуванням рекомендації постійної комісії.

Під час голосування на засіданні постійної комісії були присутні 5 із 9 членів
загального складу постійної комісії.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб  

Вирішили:  Рішення № 272 (додається)

3. Про  стан  готовності  господарського  комплексу  області  до
проходження опалювального періоду 2018/2019 року.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Довжук О.В.
про  стан  готовності  господарського  комплексу  області  до  проходження
опалювального періоду 2018/2019 року.

Брали участь в обговоренні: Довбиш І.І., Ревенко Н.О., Могилей М.М.,
Погребнюк А.А., Кайдаш Ю.А.
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За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Погодити запропонований проект рішення обласної  ради “Про стан

готовності господарського комплексу області до проходження опалювального
періоду 2018/2019 року”.

Голосували: “за”-4 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)

Під час голосування на засіданні постійної комісії були присутні 5 із 9 членів
загального складу постійної комісії.

Рішення не прийнято.  

4. Про встановлення тарифів на житлово-комунальні послуги.
Слухали: інформацію  начальника  управління  майном  виконавчого

апарату  обласної  ради  Шепеля  А.В.  про  встановлення  тарифів  на  житлово-
комунальні послуги.

Брали  участь  в  обговоренні: Ревенко Н.О.,  Погребнюк  А.А.,
Кайдаш Ю.А., Могилей М.М., Довбиш І.І.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Погодити  запропонований  проект  рішення  обласної  ради  “Про

встановлення тарифів на житлово-комунальні послуги”.
Голосували: “за”-4 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)

Під час голосування на засіданні постійної комісії були присутні 5 із 9 членів
загального складу постійної комісії.

Рішення не прийнято.  

До  участі  у  засіданні  постійної  комісії  з  питань  житлово-
комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних
ресурсів долучився член постійної комісії  Монашок Микола Дмитрович.

У зв'язку з тим, що до роботи постійної комісії долучився ще один член
постійної  комісії,  голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-
комунального господарства, будівництва та використання природних ресурсів
Кайдаш Юрій  Анатолійович  вніс  пропозицію повернутися  до  голосування  з
питань:

– “Про встановлення тарифів на житлово-комунальні послуги”;
– “Про внесення змін до рішення обласної  ради від 22 грудня 2017 року

№ 414 “Про обласний бюджет на 2018 рік”.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-1 особа (Довбиш І.І.)
“утрим.”-0 осіб  
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(Згідно з пунктом 3.12.3. Регламенту Кіровоградської обласної ради рішення
з  процедурних  питань  приймаються  однією третиною голосів  депутатів  ради,
присутніх  на  засіданні.  Процедурними,  зокрема,  вважаються  рішення  про
повторне голосування та переголосування).

Вирішено повернутися до переголосування з питань:  
– “Про встановлення тарифів на житлово-комунальні послуги”;
– “Про внесення змін до рішення обласної  ради від 22 грудня 2017 року

№ 414 “Про обласний бюджет на 2018 рік”.

5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року
№ 414 “Про обласний бюджет на 2018 рік”.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання природних
ресурсів  Кайдаша Ю.А. про внесення змін до рішення обласної  ради від  22
грудня 2017 року № 414 “Про обласний бюджет на 2018 рік” де він наголосив,
що на виконання рішення постійної комісії  обласної ради з питань житлово-
комунального господарства, будівництва та використання природних ресурсів
від  15 серпня  2018  року  № 269  “Про  стан  погашення  заборгованості
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” пропонованими змінами до обласного бюджету на
2018  рік  передбачається  виділення  з  обласного  бюджету  5  млн.грн.  на
погашення  заборгованості  за  спожиту  електроенергію  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” перед ПРАТ “Кіровоградобленерго”.

Після  інформування  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Погодити запропонований проект рішення обласної ради “Про  внесення

змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року № 414 “Про обласний
бюджет на 2018 рік”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення № 273 (додається)

6. Про встановлення тарифів на житлово-комунальні послуги.
Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань

житлово-комунального господарства, будівництва та використання природних
ресурсів  Кайдаша  Ю.А.  про  встановлення  тарифів  на  житлово-комунальні
послуги.

Після  інформування  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Погодити  запропонований  проект  рішення  обласної  ради  “Про

встановлення тарифів на житлово-комунальні послуги”.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення № 274 (додається)
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7. Про вирішення земельних питань.
Слухали: інформацію  начальника  управління  майном  виконавчого

апарату обласної ради Шепеля А.В. та генерального директора ОКВП “Дніпро-
Кіровоград” Ілика Р.І. про вирішення земельних питань.

Брали участь в обговоренні: Кайдаш Ю.А., Могилей М.М., Ревенко Н.О.
За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Погодити  запропонований  проект  рішення  обласної  ради  “Про

вирішення земельних питань”.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення № 275 (додається)

8. Про надання обласному комунальному виробничому підприємству
“Дніпро-Кіровоград” дозволу на заставу майнових прав.

Слухали: інформацію  начальника  управління  майном  виконавчого
апарату обласної ради Шепеля А.В. та генерального директора ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”  Ілика  Р.І.  про  надання  обласному  комунальному  виробничому
підприємству “Дніпро-Кіровоград” дозволу на заставу майнових прав.

Брали  участь  в  обговоренні: Погребнюк  А.А.,  Кайдаш  Ю.А.,
Могилей М.М., Ревенко Н.О.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Погодити запропонований проект рішення обласної ради “Про надання

обласному  комунальному  виробничому  підприємству  “Дніпро-Кіровоград”
дозволу на заставу майнових прав”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 1 особа  (Довбиш І.І.)
“утрим.”-0 осіб    

Вирішили:  Рішення № 276 (додається)

9. Про  роботу  очисних  споруд  Знам'янського  ВКГ  ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”.

Слухали: інформацію  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” Ілика Р.І. про роботу очисних споруд Знам'янського водопровідно-
каналізаційного господарства ОКВП “Дніпро-Кіровоград”, який поінформував
про скарги мешканців міста Знам'янка на неприємні запахи, що час від часу
з'являються у місті і які більшістю мешканцями міста пов'язуються з діяльністю
свинокомплексу  ТДВ “Колос”.  Натомість  інша  частина  мешканців,  у  тому
числі  керівництво  зазначеного  підприємства,  вважає,  що  причиною
неприємних  запахів  є  те,  що  розташовані  неподалік  очисні  споруди
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Знам'янського  ВКГ  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  працюють  не  в  повному
технологічному  циклі,  виконують  лише  грубу  фільтрацію  каналізаційних
стоків і скидають їх без попереднього знезараження. 

Ілик  Р.І.  поінформував,  що  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  перебуває  під
постійним  моніторингом  Державної  екологічної  інспекції  у  Кіровоградській
області у якої претензій до підприємства стосовно неприємних запахів немає.
Разом з  тим,  очисні  споруди Знам'янського  ВКГ ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
дійсно  працюють  недостатньо  ефективно  і  здійснюють  неповну  очистку
стічних вод  оскільки  завантажені  лише на  20% від  передбаченого  проектом
обсягу  і  тому  потребують  відповідної  реконструкції.  Зважаючи  на  значну
вартість  її  проведення  є  необхідність  звернутися  до  Державного  фонду
охорони  навколишнього  природного  середовища  стосовно  виділення  коштів
для впровадження реконструкції очисних споруд Знам'янського водопровідно-
каналізаційного господарства ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Брали участь в обговоренні: Кайдаш Ю.А., Павелко А.Г., Ревенко Н.О.,
Погребнюк А.А.,  Могилей М.М.

Могилей  М.М.  вніс  пропозицію  рекомендувати  Державній  екологічній
інспекції  у  Кіровоградській  області  здійснити  перевірку  загального  стану
розташованих у місті Знам'янка очисних споруд Знам'янського водопровідно-
каналізаційного  господарства  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”,  а  також
свинокомплексу ТДВ “Колос” та встановити джерела неприємних запахів, що
з'являються у місті.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  керівництву  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  повторно

звернутися  до  Державного  фонду  охорони  навколишнього  природного
середовища стосовно виділення коштів для впровадження реконструкції очисних
споруд Знам'янського водопровідно-каналізаційного господарства ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”.

3. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації
розглянути можливість  часткового  фінансування  реконструкції  очисних споруд
Знам'янського  водопровідно-каналізаційного  господарства  ОКВП “Дніпро-
Кіровоград” за рахунок коштів обласного бюджету.

4. Рекомендувати  Державній  екологічній  інспекції  у  Кіровоградській
області  здійснити  перевірку  загального  стану  розташованих  у  місті  Знам'янка
очисних  споруд  Знам'янського  водопровідно-каналізаційного  господарства
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”, а також свинокомплексу ТДВ “Колос” та встановити
джерела неприємних запахів, що з'являються у місті.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб    

Вирішили:  Рішення № 277 (додається)
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10. Про внесення змін до рішення обласної ради від 18 листопада 2016
року  № 172  “Про  передачу  цілісного  (єдиного)  майнового  комплексу
централізованого  водопостачання  та  водовідведення  смт  Нового
м. Кропивницький на баланс ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Слухали: інформацію  начальника  управління  майном  виконавчого
апарату обласної ради Шепеля А.В. та генерального директора ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”  Ілика  Р.І.  про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від
18 листопада 2016 року № 172 “Про передачу цілісного (єдиного) майнового
комплексу  централізованого  водопостачання  та  водовідведення  смт  Нового
м. Кропивницький на баланс ОКВП “Дніпро-Кіровоград”. Було зазначено, що
передача  цілісного  (єдиного)  майнового  комплексу  централізованого
водопостачання  та  водовідведення  смт  Нового  м. Кропивницький  на  баланс
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” збільшить збитковість останнього на 3,85 млн грн.
або  спричинить  збільшення  тарифу  для  всіх  споживачів  абонентів
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 31 копійку тому зазначену передачу необхідно
здійснити  після  виділення  міською  радою  м. Кропивницький  коштів  для
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на покриття різниці в тарифах на водопостачання
та водовідведення для погашення заборгованості з електроенергії станом на 01
вересня  2018  року  у  розмірі,  пропорційно  до  споживання  послуг
водопостачання та водовідведення абонентами м. Кропивницький. 

Брали участь в обговоренні: Кайдаш Ю.А., Погребнюк А.А., Довбиш І.І.,
Могилей М.М., Ревенко Н.О., Кальченко В.М.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування  пропозицію  щодо  підтримки  проекту  рішення  обласної  ради  з
даного питання в редакції поданій обласною державною адміністрацією.

Голосували: “за”-0 осіб 
“проти”-3 особи  (Довбиш  І.І.,  Погребнюк  А.А.,

Могилей М.М.) 
“утрим.”-3  особи  (Кайдаш  Ю.А.,  Ревенко Н.О.,

Монашок М.Д.)   
Пропозиція не підтримана.  

Кальченко В.М. на правах дорадчого голосу порекомендував підтримати
запропонований проект рішення із внесенням до нього умови, а саме покриття
міською радою міста Кропивницький різниці в тарифах на водопостачання та
водовідведення, а також додатково розглянути це питання на засіданні президії
Кіровоградської обласної ради і у разі необхідності його додаткового вивчення
та  доопрацювання  рекомендувати  зняти  його  з  розгляду  на  пленарному
засіданні обласної ради. Кайдаш Ю.А. підтримав дану пропозицію.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  обласній  раді  доповнити  пункт  1  постановляючої

частини  проекту  рішення  словами:  “після  виділення  міською  радою
м. Кропивницький коштів для ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на покриття різниці в
тарифах на водопостачання та водовідведення для погашення заборгованості  з
електроенергії  станом  на  01  вересня  2018  року  у  розмірі,  пропорційно  до
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споживання  послуг  водопостачання  та  водовідведення  абонентами
м. Кропивницький”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення № 278 (додається)

11. Про внесення змін до Плану діяльності  Кіровоградської  обласної
ради з підготовки проектів регуляторних актів.

Слухали: інформацію  заступника  директора  департаменту  екології  та
природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Гоменюк Г.О. про внесення змін до Плану діяльності Кіровоградської обласної
ради з підготовки проектів регуляторних актів.

Брали участь в обговоренні: Ревенко Н.О., Могилей М.М.
Кальченко В.М. на правах дорадчого голосу висловив зауваження, щодо

недоречності встановлення відповідальним за розробку проекту регуляторного
акту  профільних  постійних  комісій  обласної  ради  і  наголосив,  що
відповідальним  повинен  бути  департамент  екології  та  природних  ресурсів
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації.  Кайдаш Ю.А.  підтримав
дану пропозицію. Доповідач погодився із зауваженням.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  обласній  раді  у  додатку  до  проекту  рішення,  колонці

“Підрозділ  відповідальний  за  розробку”  слова  “Профільні  постійні  комісії
обласної ради” замінити словами “Департамент екології  та природних ресурсів
Кіровоградської обласної державної адміністрації”.

3. Погодити запропонований проект рішення обласної ради “Про внесення
змін до Плану діяльності  Кіровоградської обласної ради з підготовки проектів
регуляторних актів” із врахуванням рекомендації постійної комісії.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб  

Вирішили:  Рішення № 279 (додається)

12. Про  Статут,  кандидатуру  директора  та  проект  плану  роботи
комунального підприємства “Завод з переробки відходів”.

Слухали: інформацію  заступника  директора  департаменту  екології  та
природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Гоменюк  Г.О.  про  Статут,  кандидатуру  директора  та  проект  плану  роботи
комунального підприємства “Завод з переробки відходів”.

Брали  участь  в  обговоренні: Могилей  М.М.,  Погребнюк  А.А.,
Ревенко Н.О.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:
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1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Взяти  до  уваги,  що  запропонований  обласною  державною

адміністрацією  на  посаду  директора  комунального  підприємства  “Завод  з
переробки  відходів”  Кіровоградської  обласної  ради  Рєзнік  Віктор  Віталійович
відповідної заяви не подав.

3. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації
доопрацювати  проект  плану  роботи  комунального  підприємства  “Завод  з
переробки відходів”, зазначивши виконавців та терміни виконання передбачених
ним пунктів.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення № 280 (додається)

13. Про  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  VII
скликання до Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України щодо
внесення  змін  до  Бюджетного  кодексу  України  в  частині  перерозподілу
рентної  плати  за  користування  надрами  для  видобування  корисних
копалин загальнодержавного значення.

Слухали: інформацію  начальника  відділу  надрокористування  та
видобування  корисних  копалин  департаменту  інфраструктури  та
промисловості Кіровоградської обласної державної адміністрації Бриндак В.Є.
про  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  VII  скликання  до
Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України щодо внесення змін до
Бюджетного  кодексу  України  в  частині  перерозподілу  рентної  плати  за
користування надрами для видобування корисних копалин загальнодержавного
значення.

Брали участь в обговоренні: Могилей М.М., Кайдаш Ю.А., Ревенко Н.О.,
Монашок М.Д.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Погодити  запропонований  проект  рішення  обласної  ради  “Про

звернення депутатів Кіровоградської обласної ради VII скликання до Верховної
Ради України та Кабінету Міністрів України щодо внесення змін до Бюджетного
кодексу України в частині перерозподілу рентної плати за користування надрами
для видобування корисних копалин загальнодержавного значення”.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб   

Вирішили:  Рішення № 281 (додається)

Член  постійної  комісії  Довбиш  Іван  Іванович залишив  засідання
постійної  комісії  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва та використання природних ресурсів
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14. Про звернення Харківської обласної ради.
Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань

житлово-комунального господарства, будівництва та використання природних
ресурсів Кайдаша Ю.А. про звернення Харківської обласної ради до Кабінету
Міністрів  України  та  обласних  рад  щодо  раціонального  використання  й
охорони земель під полезахисними лісосмугами.

Брали участь в обговоренні:  Ревенко Н.О.
За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати звернення Харківської обласної ради до Кабінету Міністрів

України та обласних рад щодо раціонального використання й охорони земель під
полезахисними лісосмугами.

Під час голосування на засіданні постійної комісії були присутні 5 із 9 членів
загального складу постійної комісії.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб   

Вирішили:  Рішення № 282 (додається)

15. Про  виконання рішень  постійної  комісії  від  11  липня 2018  року
№ 265, від 15 серпня 2018 року № 269, № 270.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання природних
ресурсів Кайдаша Ю.А. про виконання рішень постійної комісії від 11 липня
2018 року № 265, від 15 серпня 2018 року № 269, № 270.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  голові  Кіровоградської  обласної  ради  поінформувати

представників  громадських  організацій  щодо  відповідей  Управління  Східного
офісу  Держаудитслужби  в  Кіровоградській  області,  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  та  Кіровоградського  обласного  територіального
відділення Антимонопольного комітету України стосовно перевірки розрахунку
нових тарифів ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на централізоване водопостачання та
водовідведення на 2019 рік.

Під час голосування на засіданні постійної комісії були присутні 5 із 9 членів
загального складу постійної комісії.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб   

Вирішили:  Рішення № 283 (додається)
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16. Про нову редакцію проекту рішення обласної ради “Про внесення
змін  до  програми  енергоефективності  Кіровоградської  області  на  2017-
2020 роки”.

Слухали: інформацію  заступника  директора  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації Павленко Г.В. про нову редакцію проекту рішення обласної ради
“Про внесення змін до програми енергоефективності Кіровоградської області
на 2017-2020 роки”.

За  результатами  розгляду  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Погодити  проект  рішення  обласної  ради  “Про  внесення  змін  до

програми  енергоефективності  Кіровоградської  області  на  2017-2020  роки”  в
редакції, викладеній у листі Кіровоградської обласної державної адміністрації від
10 вересня 2018 року № 01-17/377/0.1 “Про внесення змін до проекту рішення
обласної ради” та рекомендувати обласній раді прийняти рішення з порушеного
питання в даній редакції.

Під час голосування на засіданні постійної комісії були присутні 5 із 9 членів
загального складу постійної комісії.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб   

Вирішили:  Рішення № 284 (додається)

17. Про депутатський запит депутата обласної ради Ревенко Н.О. щодо
необхідності  скасування  змін  та  доповнень  до  статті  273  Податкового
кодексу України.

Слухали: інформацію  депутата  обласної  ради  Ревенко  Н.О.  щодо
необхідності скасування змін та доповнень до статті 273 Податкового кодексу
України.

За  результатами  розгляду  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати порушене у депутатському зверненні депутата обласної ради

Ревенко Н.О.  питання стосовно необхідності  скасування змін та доповнень до
статті  273  Податкового  кодексу України,  направивши відповідне  звернення  до
Президента України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України.

Під час голосування на засіданні постійної комісії були присутні 5 із 9 членів
загального складу постійної комісії.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб   

Вирішили:  Рішення № 285 (додається)
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18. Про депутатський запит депутата обласної ради Погребнюка А.А.
щодо утворення наглядових рад при комунальних підприємствах.

Слухали: інформацію  депутата  обласної  ради  Погребнюка  А.А.  щодо
утворення наглядових рад при комунальних підприємствах.

За  результатами  розгляду  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати порушене у депутатському запиті депутата обласної  ради

Погребнюка  А.А.  щодо  утворення  наглядових  рад  при  комунальних
підприємствах.

Під час голосування на засіданні постійної комісії були присутні 5 із 9 членів
загального складу постійної комісії.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб   

Вирішили:  Рішення № 286 (додається)

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


